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10 dages FORESPØRGSEL til rådmanden for Teknik og Miljø  
 
 
Vedr. arbejdsmiljø omkring asbest på rådhuset – høj fløj 
 
Iflg. ”Nyheder om Rådhuset” den 21. december 2023, refereret i Din Avis for nylig, blev der under 
det ”forberedende arbejde” med udskiftning af vinyl i høj fløj fundet ”forekomster af asbest” i de 
eksisterende konstruktioner i og under gulvet. Undersøgelse af forekomsterne er iværksat.  
 
Hvad har undersøgelserne resulteret i?  
Hvilken type(r) asbest er der fundet?  
Er der sammenfald med typerne i de ”uforklarlige fund” af ”sjældne” asbesttyper i rådhuskælderen? 
De ”uforklarlige” fund i kælderen fremgår af rapport fra firmaet DGE fremlagt af rådmanden i 
Teknisk Udvalg.  
Hvor er asbesten under / i vinylen i høj fløj lokaliseret? Er det samme type asbest i lim, vinyl, puds, 
beton m.v.  
 
Hvornår iværksættes asbestrenoveringen af vinylgulve i høj fløj? 
Hvor længe tænkes det at vare? 
Hvorledes vil der blive afdækket i det åbne trapperum? 
Hvilke retningslinjer vil der blive fulgt?  
Hvilke firmaer vil forestå opgaven med asbestrengøringen og med rådgivningen?  
Er asbestarbejdet sendt i udbud og hvad kommer det til at koste? 
Hvordan er arbejdsmiljørepræsentanter, tillidsfolk og MED udvalg inddraget? 
Hvordan holdes vi som ansatte og brugere af rådhuset orienteret under arbejdet og hvor kan vi få 
svar på spørgsmål? 
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